
1 
 

ZAPISNIK SA 13. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

GRADA CRIKVENICE 

održane dana 03. rujna 2014. godine u 19:00 sati 

 Nazočni članovi Gradskog vijeća: 

 Josip Friš, Mato Gavran, Lovorko Gržac, ing., Paulo Krmpotić, Darko Pavlić, 

Kuzman Dokoza, Zdravko Pernar, Igor Posarić, Ivana Ševerdija, Dino Manestar, 

Branko Kleković,Davorka Vukelić Ljubobratović, Damir Lončarić,Vedran Antić, Marina 

Baričević, dr. sc. Dragan Magaš. 

 Sjednici nije nazočan Željko Skrbin. 

 Gradonačelnik Damir Rukavina, zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić,  

zamjenica gradonačelnika Silvia Crnić, pročelnica Upravnog odjela za društvene 

djelatnosti i lokalnu samoupravu Jasminka Citković, pročelnica Upravnog odjela za 

financije, turizam i gospodarstvo mr. sc. Jasna Perhat, pročelnica Upravnog odjela za 

komunalni sustav, prostorno uređenje, zaštitu okoliša i imovinu Stanka Car, viša 

savjetnica  za lokalnu samoupravu i odnose s javnošću Melanija-Milat Ružić,  

direktorica EKO Murvice d.o.o. Sonja Polonijo, direktor Murvice d.o.o. Jevgenij Prpić, 

Ermina Lekaj predstavnica KTD „Vodovod Žrnovnica“, v.d. ravnateljica Gradske 

knjižnice i čitaonice Irena Krmpotić, zapovjednik JVP Grada Crikvenice Robert Hrelja, 

, ravnateljica Muzeja Grada Crikvenice Silvija Huljina, ravnateljica Dječjeg vrtića 

"Radost" Crikvenica Martina Magaš, ravnateljica Osnovne škole Zvonka Cara 

Desiree Pečaver, predstavnica Osnovne škole Vladimira Nazora Jasna Gašparović,, 

direktorica TZ Grada Crikvenice Marijana Biondić, stručna referentica za pripremu 

sjednica Gradskog vijeća i arhivu Dubravka Pobor, predstavnici medija –Anto Ravlić– 

Novi List. 

 

Aktualni sat 

Branko Kleković postavlja pitanje u svezi prepiske u novinama na relaciji 

gradonačelnik – Crikvenički plivački klub, odnosno da li je istina da je rasvjeta CPK 

spojena na sustav javne rasvjete. Ako je to točno time ne bi bila obveza plaćanja na 

CPK i kako je mogla nastati tako velika financijska obveza po plaćanju električne 

energije. Drugo pitanje se odnosti na restruktuiranje društva Murvica na dva 

poduzeća. Zanima ga kada će vijeću biti podnijet izvještaj o svim radnjama vezanim 

za osnivanje nova dva poduzeća za koje je osnivanje  vijeće donijelo odluku. 

Gradonačelnik odgovara vezano za novinske prepiske i navodi da odgovor na pitanje 

treba potražiti u HEP-u. Moja su saznanja da reflektori na plivalištu nisu bili uključeni 

ni u javnu rasvjetu već su se napajali mimo brojila. Moja su saznanja da je izdan 
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račun za neovlaštenu potrošnju. Za razdvajanje poduzeća GKTD Murvica informacija 

će se dati u redovnom godišnjem izvješću. 

Marina Baričević naglašava problem nereda na trgu Duga. Nered vlada u 

parkiranju i  u odlaganju smeća. Kada se je građanin obratio komunalnom redaru isti 

mu je odgovorio da neka dežura na trgu. Smatra da to nije način da se tako ponaša 

jer ukoliko je taj prostor deklariran kao trg neka se tako i tretira. Nadalje iznaša 

problem privatne stambene zgrada u Ulici Braće dr. Sobol. Radi se o stambenoj 

zgradi dr. Kraljić koja trpi velike štete od vode za velikog nevremena, kiše. Prije 

rekonstrukcije ulice nije bilo tih problema, te je očito da je prilikom izvođenja radova 

došlo do pogreške. Predlaže da se izađe na teren i da se snimi stanje. Zamjenik 

gradonačelnika odgovara da je za Trg Duga jedino rješenje da se zatvori sa sjeverne 

strane za sav promet. Sa problemom stambene zgrade u ulici Braće dr. Sobol 

upoznati smo, povećali smo broj slivnika, međutim ekstremnim povećanjem padalina 

nismo bili u mogućnosti to spriječiti . 

Dino Manestar postavlja pitanje vezano za zgradu stare karlovačke pivovare. 

Tvrtka u čijem je vlasništvu zgrada otišla je u stečaj s likvidacijom pa pita da li je grad 

predvidio mogućnost kupnje iste zgrade. Drugo se pitanje odnosi na članke iz Novog 

lista odnosno prepiske gradonačelnika s Crikveničkim plivačkim klubom a vezano za 

krađu električne energije. U članku je gradonačelnik optužio CPK za krađu električne 

energije i konstatirao je da je informacija potvrđena iz HEP-a. Zanima ga tko je istu 

informaciju dao iz HEP-a te na koji  se način dolazi do stanja duga nekog od 

obveznika plaćanja. Nadalje postavlja pitanje da li se od strane Vodovoda Žrnovnice 

fakturiraju Gradu Novom Vinodolskom stavke vezane za zalijevanje parkovnih i 

javnih površina kao i Gradu Crikvenici. Nadalje upoznaje nazočne da je vezano za 

pitanje vijećnice Marine Baričević za osposobljavanje prolaza sa Duge u turističko 

naselje Adturres, „Jadran“ d.d. poduzeo slijedeće radnje: U kontaktu sa 

predsjednikom MO Zapad Brankom Klekovićem dogovoreno je otvaranje prolaza za 

vozila uz suglasnost Policijske postaje, a radi sigurnosti. Polkicijska postaja je 

uvjetovala postavljanje znakova STOP sa obje strane. „Jadran“ d.d. se je obvezao 

financirati postavljanje znakova, a nabavku mora izvršiti Grad. Već je prošlo sedam 

mjeseci a znakovi još nisu nabavljeni iako je upit poslan Gradu. Gradonačelnik 

odgovara da je Grad zainteresiran za zgradu karlovačke pivovare te je isto najavio i 

na zboru građana u Selcu. Ukoliko je investitor odstupio od kupnje zgrade iskazati 

ćemo interes za taj objekt koji bi u budućnosti mogao riješiti mnoge stvari. Kada se 

radi o prepisci u novinama nisam nikoga optužio – navodi gradonačelnik, već sam 

reagirao na članak predsjednika CPK u kojem se ističe da će se klub ugasiti jer Grad 

ne prati financiranje kluba. Svi imamo materijale, proračun, izvršenje, iz kojih je 

vidljivo da je Grad prošle godine izdvojio za CPK i Vaterpolo klub više nego prijašnjih 

godina. Kao gradonačelnik Grada koji u 100 % iznosu financira CPK smatra da ima 

pravo uvida u problematiku i račune svih koje Grad financira. Isto sam tražio na 

instancama koje su za to zadužene, a to je samo račun a ne nikakva tajna. Zamjenik 

gradonačelnika Veselko Mutavgjić naglašava da će se proslijediti upit KTD 
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„Vodovodu Žrnovnici“ da utvrdi da li se  naplaćuju računi prema KTD „Ivanju“ a 

vezani za zalijevanje zelenih površina. Kada se radi o postavljanju odnosno nabavci 

prometnih znakova STOP nema nikakvu informaciju o inicijativi za nabavku, a ukoliko 

se nabavka čeka sedam mjeseci, trebao je već stići i upit iz MO zapad što se toliko 

čeka. Inače znakove ćemo nabaviti i nabavka traje 15 dana. Dino Manestar odgovara 

da je zadovoljan odgovorom gradonačelnika kada se radi o inicijativi za kupnjom 

zgrade Karlovačke pivovare. Kada se radi o davanju podataka sa strane HEP-a 

ponavlja pitanje i moli ako se može pismeno dostaviti odgovor i prepiska između 

grada i HEP-a iz koje će biti vidljivo tko je dao informaciju iz HEP-a. Postavlja pitanje 

da li se građani trebaju zapitati tko sve može ući u trag njihovim dugovanjima prema 

HEP-u u Crikvenici. Ermina Lekaj, predstavnica KTD „Vodovod Žrnovnica“ odgovara 

da se fakturiraju svi računi prema potrošačima i prema njihovoj potrošnji, pa tako 

nema razlike između Grada Novog Vinodolskog i Grada Crikvenice. 

Igor Posarić postavlja pitanje vezano za postavljene stupiće ispred Hotela 

Esplanade koji su nekoliko dana bili u funkciji i tada je taj dio ceste bila prava šetnica. 

Međutim nakon nekoliko su dana spušteni i van pogona su cijelu sezonu. Ovo je već 

druga godina zaredom da su isti stupići van funkcije i čija je to odgovornost. Smatra 

da kvarovi nisu takvi da se u jednom razumnom roku ne mogu popraviti. Drugo je 

pitanje vezano za održavanje korita Dubračine koje nije redovito i čini mu se da je 

posljednje čišćenje bilo pred dvadeset godina. Neodržavanje korita jedan je od 

uzroka poplavljenog romskog naselja. Postavlja pitanje da li je Grad u kontaktu sa 

Hrvatskim vodama kada se radi o održavanju korita i to ne samo u predjelu romskog 

naselja već i nizvodno do ušća. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić 

odgovara da nažalost stupići kod Hotela Esplanade nisu u funkciji iz razloga jer je na 

jednog naletio auto te je prouzrokovao veće oštećenje a nakon toga je uslijedila 

učestala kiša koja je omela elektronsko spuštanje i dizanje. Činjenica je da su stupići 

lošije kvalitete od onih postavljenih na trgu. Inače projekt tog dijela Grada pretvoren 

stupićima u šetnicu pohvaljen je od strane građana i za narednu sezonu će se  

problem funkcioniranja stupića riješiti. Kada se radi o kontaktima sa Hrvatskim 

vodama po pitanju korita Dubračine odgovara da Grad komunicira i na godišnjoj 

razini obraća se Hrvatskim vodama za produbljivanje korita Dubračine i to prema 

ušću. Od strane Hrvatskih voda to iziskuje veća financijska sredstava. I ove će se 

godine u planovima inzistirati na produbljivanju korita Dubračine prema ušću kako bi 

se povećala protočnost. 

Kuzma Dokoza postavlja pitanje iz kojih razloga stanovnici naselja Blažići i 

Cari u Dramlju nisu u tijeku 7. i 8. mjeseca redovito imali vodu, bez koje su ostajali ne 

samo u tijeku noći već i po danu. Na učestale pritužbe Vodovodu građani su od 

osoba zaposlenih u Vodovodu dobivali neprimjerene odgovore. Drugo se pitanje 

odnosi na  prokopanu cestu D8 u Dramlju kod kućnog broja 23. Nitko o prekopu nije 

obaviješten a isti je izvršen u petak i preko vikenda je ostao nesanirani dio ceste  

odnosno kamenje na cesti. Ermina Lekaj odgovara da će se o prekopu pismeno 

očitovati, a za neprimjerne odgovore djelatnika Vodovoda ispričava se svima u ime 
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poduzeća s naglaskom da će se provjeriti tko je po pitanju nestanka vode kontaktirao 

sa građanima Cari i Blažići. 

Damir Lončarić napominje kako je na jednoj od sjednica tražio da se u sezoni 

popišu nelegalni vezovi za plovila koji su na području koje ne pripada pod luke i 

lučice te postavlja pitanje da li se je to uspjelo napraviti za ove turističke sezone. 

Ukoliko je to učinjeno predlaže da se svim gradskim vijećnicima  u pisanom obliku da 

odgovor, ukoliko nije moli da se to učini. Nadalje naglašava da je uskoro ponovni 

zbor građana u Selcu a u svezi izgradnje trga, te predlaže da se uvaže i zaključci sa 

prošlog skupa a koji se odnose na jednosmjeran promet te da se građanima da 

obrazloženje da li će se u zimskom periodu uvesti kroz Selce dvosmjeran promet. 

Vezano za učestale kiše u prošlom periodu došlo je do izljevanja fekalija zajedno sa 

oborinskom vodom u more. Kada se razmatra prijedlog izgradnje novog trga predlaže 

da se pogledaju projekti stare jezgre vezano za odvodnju oborinske vode i da se 

zajednički sagleda ta problematika koja je isto vezana za izgradnju trga.  

Darko Pavlić postavlja pitanje na koji se način isplaćuju putni troškovi za 

dolazak na posao i zanima ga da li naknadu za to dobiva i gradonačelnik. Nadalje 

napominje da su za program pomoć u kući produženi ugovori a sredstva u proračunu 

za isto nisu osigurana dok je država ukinula sredstva za pomoć u kući. Postavlja 

pitanje da li je isti program moguće nasloniti na druge izvore financiranja. Pročelnica 

Jasna Perhat odgovara da je kolektivnim ugovorom zagarantirano plaćanje sa svih 

područja Grada kada se radi o dolasku i odlasku na posao. Isto se isplaćuje na 

temelju evidencija dolaska i odlaska na posao. Zamjenica gradonačelnika Silvija 

Crnić odgovara da se je za pomoć u kući ušlo sa ugovorima do 30. lipnja, međutim 

država je u travnju odustala od financiranja tog programa. Program je u određenoj 

mjeri promijenjen i traži sufinanciranje od strane korisnika. Dobro je da su korisnici 

isto prihvatili i broj korisnika nije smanjen. Darko Pavlić nije zadovoljan prvim 

odgovorom te ponovno pita da li gradonačelnik prima naknadu za put do posla i 

natrag. Jasna Perhat ponavlja  da svi zaposlenici primaju naknadu za putovanje u 

visini karte city busa. 

Mato Gavran pozdravlja brzu reakciju Grada u svezi pomoći svima koji su 

stradali u poplavi i gradonačelnika moli da upozna vijećnike što je Grad do sada 

poduzeo i što namjerava poduzimati, tko se je uključio kao podrška – poduzeća, 

pojedinci, stranke. Isto postavlja pitanje što će Grad poduzeti za isti problem u 

Veterinarskoj stanici i za porodicu Blažević u Kotorskoj ulici. Gradonačelnik odgovara 

da je Grad promtno reagirao na nedaću – poplavu i poduzeo je sve potrebne radnje 

za zbrinjavanje roma i aškalija te za sanaciju tog područja. U romsko naselje došli su 

izraziti podršku ili ponuditi pomoć i novčanu pomoć nastradalima vijećnici HSP Ante 

Starčević, HSS, nezavisna lista Igora Posarića i nezavisna lista Ivana Pavlića, Crveni 

križ i vijećnici HDZ-a dok vijećnika HSLS, PGS i SDP nije bilo. Tako su ga izvijestili 

romi i aškalije te su bili jako razočarani jer su isti hodočastili pred izbore zajedno sa  

ministrima. Naglašava da ih je utješio, rekavši im da će brzo doći jer dolaze 

predsjednički izbori kada će se obećavati programi. 
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Nakon aktualnog sata predsjednik Gradskog vijeća predložio je dnevni red. 

Također je predložio uvrštavanje u dnevni red dvije točke - po hitnom postupku na 

prijedlog šestero vijećnika.  

Za dopunu  dnevnog reda  točka  Prijedlog zaključka o dostupnosti podataka 

članovima Gradskog vijeća Grada Crikvenice glasovalo je 6 vijećnika ZA.  

Predsjednik je utvrdio da  Prijedlog zaključka nije izglasan za uvrštenje u dnevni red. 

Za.  

Za  dopunu dnevnog reda točka Prijedlog zaključka o sanaciji nastale štete u 

poplavi glasovalo je 16 vijećnika ZA tako da je ista postala točka 13. Dnevnog reda. 

(prijedlozi točaka po hitnom postupku privitak su Zapisniku i čine njegov sastavni dio) 

 Dnevni red u izmijenjenom obliku prihvaćen je sa 16 glasova ZA. 

    D n e v n i    r e d   

1. Verifikacija Zapisnika sa 12. sjednice Gradskog vijeća 
2. Prijedlog odluke o dodjeli obavljanja javne usluge prikupljanja mješovitog i 
biorazgradivog komunalnog otpada na području Grada Crikvenice  
3. Prijedlog odluke o obračunu i naplati naknade za razvoj vodnih građevina sustava 
javne odvodnje  
4. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra – Crikvenica  
5. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra – Selce  
6. Prijedlog odluke o rješavanju vlasništva komunalnih vodnih građevina  
7.Prijedlog za pokretanje postupka izbora članova Savjeta mladih Grada Crikvenice 
sa tekstom javnog poziva  
8. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o priključenju na komunalne vodne građevine za 
javnu odvodnju  
9. Izvješće o radu gradonačelnika za razdoblje 01.01.-30.06.2104.  
10. Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Crikvenice za 
2014. godinu  
11. Prijedlog odluke o postupku, kriterijima i načinu ocjenjivanja službenika i 
namještenika Gradske uprave Grada Crikvenice  
12. Prijedlog II. izmjena Proračuna Grada Crikvenice za 2014. godinu sa 
projekcijama za 2015. i 2016. godinu  

12.1. Prijedlog II. izmjena i dopunaproračunaGradaCrikveniceza 2014. 
sprojekcijamaza 2015. i 2016. godinu -Opći i Posebnidio 
12.2. Prijedlog I. izmjena i dopunaOdluke o 
izvršavanjuproračunaGradaCrikvenice 
12.3. Prijedlog II. Izmjena i dopuna Plana Razvojnihprogramaza 
2014.saprojekcijomza 2015. i 2016. godinu 
12.4. Prijedlog  II. Izmjena i dopuna o ProračunaGradaCrikveniceza 
2014.godinupoizvorimafinanciranja 
12.5. Prijedlog II. Izmjena i dopunaProračunaGradaCrikveniceza 
2014.poprogramimasaopisomprograma. 
12.6. I. IzmjeneProgramajavnihpotreba u kulturiza 2014. godinu 
12.7. I. Izmjene i dopune Program sporta i tehničkekultureza 2014. godinu 
12.8. IzmjenaProgramautroškaspomeničkerenteza 2013.godinu 
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12.9. I. Izmjene i dopune Programa utroška dijela boravišne pristojbe     
namijenjene poboljšanju boravka turista na području Grada Crikvenice za 2014. 
godinu 

 12.10.Programodržavanjaobjekata i uređajakomunalneinfrastruktureza 2014. 
godinu 
 12.11.Programgradnjeobjekata i uređajakomunalneinfrastruktureza 2014. 
godinu 

13. Prijedlog zaključka o sanaciji nastale štete u poplavi. 
 
TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika sa 12. sjednice Gradskog vijeća 
 
 Primjedbi na Zapisnik sa 12. sjednice Gradskog vijeća nije bilo te je sa 
 
 16 glasova ZA 
 0 glasova PROTIV 
 0 SUZDRŽANIH glasova 
  
donijet slijedeći 
 
 Z a k l j u č a k 
Verificira se Zapisnik sa 12. sjednice Gradskog vijeća. 
 
 
  TOČKA 2. Prijedlog odluke o dodjeli obavljanja javne usluge prikupljanja 
mješovitog i biorazgradivog komunalnog otpada na području Grada Crikvenice  
 
 Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić. 
 U raspravi je učestvovao Branko Kleković. 
 Vijećnici su sa 
 
 16 glasova ZA 
 0 glasova PROTIV 
 0 SUZDRŽANIH glasova 
 
prihvatili Prijedlog i donijeli 
ODLUKU 
o dodjeli obavljanja javne usluge prikupljanja mješovitog i biorazgradivog 
komunalnog otpada na području Grada Crikvenice 
(tekst Odluke KLASA: 363-01/14-01/385, UR.BROJ: 2107/01-06/06-14-4 prileži 

Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 
TOČKA 3. Prijedlog odluke o obračunu i naplati naknade za razvoj vodnih 
građevina sustava javne odvodnje  
 

Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić. 
 U raspravi su učestvovali  Branko Kleković, Dino Manestar, Damir Lončarić, 
Igor Posarić, Darko Pavlić, zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić. 
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 Gradonačelnik je u tijeku rasprave podnio AMANDMAN koji je postao sastavni 
dio Prijedloga odluke i glasi: 
 „U članku 3. stavak 1, podstavak 3 mijenja se i glasi: „ Učešća u financiranju 
gradnje sustava javne odvodnje financiranih iz pretpristupnih, kohezijskih i strukturnih 
fondova, te ostalih instrumenata pomoći europske unije, a sve sukladno planu 
gradnje komunalnih vodnih građevina sustava javne odvodnje.“ 
 Vijećnici su sa 
 
 12 glasova ZA 
 0 glasova PROTIV 
 4 SUZDRŽANA glasa 
 
prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
ODLUKU 
o obračunu i naplati naknade za razvoj vodnih građevina sustava javne odvodnje  
(tekst Odluke KLASA: 325-01/14-01/05 UR.BROJ: 2107/01-06/06-14-5 prileži 

Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 
TOČKA 4. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra – Crikvenica  
 

Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić. 
 U raspravi su učestvovali  Branko Kleković i Igor Posarić. 

Vijećnici su sa 

 13 glasova ZA 
 0 glasova PROTIV 
 1 SUZDRŽAN glas 
 
prihvatili Prijedlog i donijeli 
ODLUKU 
o ukidanju statusa javnog dobra k.č.br. 8548/6 k.o. Crikvenica 
(tekst Odluke KLASA: 363-01/14-01/376, UR.BROJ: 2107/01-06/04-14-10 prileži 

Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 
Vijećnici su sa 
 

 13 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
 1 SUZDRŽAN glas 
 

prihvatili Prijedlog i donijeli 
ODLUKU 
o ukidanju statusa javnog dobra k.č.br. 8548/8 k.o. Crikvenica 
(tekst Odluke KLASA: 363-01/14-01/376, UR.BROJ: 2107/01-06/04-14-11 prileži 

Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
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TOČKA 5. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra – Selce  
 

Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić. 
 U raspravi je učestvovao  Branko Kleković. 

Vijećnici su sa 

 13 glasova ZA 
 0 glasova PROTIV 
 0 SUZDRŽANIH glasova 
 
prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
 
ODLUKU 
o ukidanju statusa javnog dobra k.č.br. 7943/2  k.o.Selce 
(tekst Odluke KLASA: 363-01/14-01/376, UR.BROJ: 2107/01-06/04-14-12 prileži 

Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 
TOČKA 6. Prijedlog odluke o rješavanju vlasništva komunalnih vodnih 
građevina  
 

Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić. 
 U raspravi je učestvovao  Branko Kleković. 
 Vijećnici su sa 
 
 11 glasova ZA 
 0 glasova PROTIV 
 2 SUZDRŽANA glasa 
 
prihvatili Prijedlog i donijeli 
ODLUKU 
o rješavanju vlasništva komunalnih vodnih građevina  
(tekst Odluke KLASA: 363-01/14-01/376, UR.BROJ: 2107/01-06/04-14-13 prileži 

Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 

TOČKA 7.Prijedlog za pokretanje postupka izbora članova Savjeta mladih 
Grada Crikvenice sa tekstom javnog poziva  
 
 Prijedlog za pokretanje postupka izbora članova Savjeta mladih Grada 
Crikvenice obrazložio je gradonačelnik. 
 

Vijećnici su sa 
 
 15 glasova ZA 
 0 glasova PROTIV 
 0 SUZDRŽANIH glasova 
 
prihvatili Prijedlog i donijeli slijedeći 
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ZAKLJUČAK 
1.Gradsko vijeće Grada Crikvenice prihvaća tekst Javnog poziva za isticanje 

kandidature za izbor članova Savjeta mladih Grada Crikvenice. 
2. Gradsko vijeće Grada Crikvenice zadužuje Upravni odjel za društvene 

djelatnosti i lokalnu samoupravu da objavi javni poziv za predlaganje kandidata za 
članove i zamjenike Savjeta mladih Grada Crikvenice u tekstu kako je predloženo i 
obrasce. 
 
TOČKA 8. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o priključenju na komunalne 
vodne građevine za javnu odvodnju  
 

Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić. 
   
 Vijećnici su sa 
 
 10 glasova ZA 
 1 glas PROTIV 
 5 SUZDRŽANIH glasova 
 
prihvatili Prijedlog i donijeli 
ODLUKU 
o izmjeni Odluke o priključenju na komunalne vodne građevine za javnu odvodnju  
(tekst Odluke KLASA: 363-01/14-01/404, UR.BROJ: 2107/01-06/06-14-5 prileži 

Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 

TOČKA 9. Izvješće o radu gradonačelnika za razdoblje 01.01.-30.06.2104.  
 

Izvješće o radu podnio je gradonačelnik. 

 
Vijećnici su sa 

 
 10 glasova ZA 
 2 glasa PROTIV 
 4 SUZDRŽANA glasa 
 
prihvatili slijedeći 
ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće Grada Crikvenice prihvaća  Izvješće o radu gradonačelnika za 
razdoblje 01.01.-30.06.2104. 
 
TOČKA 10. Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada 
Crikvenice za 2014. godinu  
 

Obrazloženje po Prijedlogu polugodišnjeg izvještaja dao je gradonačelnik. 
  

Vijećnici su sa 
 
 10 glasova ZA 
 1 glas PROTIV 
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 5 SUZDRŽANIH glasova 
 
prihvatili Prijedlog i donijeli 
POLUGODIŠNJE IZVJEŠĆE 
o izvršenju Proračuna Grada Crikvenice za 2014. godinu  
(tekst Polugodišnjeg izvješća KLASA: 400-01/14-01/148, UR.BROJ: 2107/01-05/01-

14-4 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 
TOČKA 11. Prijedlog odluke o postupku, kriterijima i načinu ocjenjivanja 
službenika i namještenika Gradske uprave Grada Crikvenice  
 

Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je  gradonačelnik. 
 
Vijećnici su sa 

 
 15 glasova ZA 
 0 glasova PROTIV 
 1 SUZDRŽAN glas 
 
prihvatili Prijedlog i donijeli 
ODLUKU  
o postupku, kriterijima i načinu ocjenjivanja službenika i namještenika u Gradskoj 
upravi Grada Crikvenice  
(tekst Odluke KLASA: 120-01/14-01/12, UR.BROJ: 2107/01-04/01-14-8 prileži 

Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 
 
TOČKA 12. Prijedlog II. izmjena Proračuna Grada Crikvenice za 2014. godinu sa 
projekcijama za 2015. i 2016. godinu  
 

Obrazloženje po Prijedlogu II. izmjena Proračuna Grada Crikvenice za 2014. 
godinu dao je gradonačelnik. 

U raspravi je učestvovao  Branko Kleković. 
 
12.1. Prijedlog II. izmjena i dopuna proračuna Grada Crikvenice za 2014. s 
projekcijama za 2015. i 2016. godinu -Opći i Posebni dio 
 
Vijećnici su sa 

 
 10 glasova ZA 
 0 glasova PROTIV 
 6 SUZDRŽANIH glasova 
 
prihvatili Prijedlog i donijeli 
II. izmjene i dopune Proračuna Grada Crikvenice za 2014. godinu 
s projekcijama za 2015. i 2016. godinu  
(tekst II. izmjena i dopuna proračuna Grada Crikvenice za 2014.godinu KLASA:  

400-06/14-01/06, UR.BROJ: 2107/01-05/01-14-5 prileži Zapisniku i čini njegov 

sastavni dio) 
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12.2. Prijedlog I. izmjene  Odluke o izvršavanju proračuna Grada 
Crikvenice 
 
Vijećnici su sa 

 
 10 glasova ZA 
 0 glasova PROTIV 
 6 SUZDRŽANIH glasova 
 
prihvatili Prijedlog i donijeli 
ODLUKU 
o I. izmjeni Odluke o izvršavanju proračuna Grada Crikvenice za 2014. godinu 
(tekst Odluke KLASA: 400-06/14-01/06, UR.BROJ: 2107/01-05/01-14-4 prileži 

Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 
12.3. Prijedlog II. Izmjena i dopuna Plana Razvojnih programa za 2014. sa      
projekcijama za 2015. i 2016. godinu 
 
Vijećnici su sa 

 
 10 glasova ZA 
 0 glasova PROTIV 
 6 SUZDRŽANIH glasova 
 
prihvatili Prijedlog i donijeli 
II. Izmjene i dopune Plana Razvojnih programa za 2014. godinu 
sa  projekcijama za 2015. i 2016. godinu 
(tekst II. Izmjena i dopuna Plana Razvojnih programa za 2014. godinu KLASA: 400-06/14-

01/06, UR.BROJ: 2107/01-05/01-14-6 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 
12.4. Prijedlog  II. Izmjena i dopuna  Proračuna Grada Crikvenice za 2014. 
godinu  po izvorima financiranja 
 
Vijećnici su sa 

 
 10 glasova ZA 
 0 glasova PROTIV 
 6 SUZDRŽANIH glasova 
 
prihvatili Prijedlog i donijeli 
II. Izmjene i dopune Proračuna Grada Crikvenice za 2014. godinu  po izvorima 
financiranja 

 
 

12.5. Prijedlog II. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice za 2014. 
po programima sa opisom programa 
 
Vijećnici su sa 
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 10 glasova ZA 
 1 glas PROTIV 
 5 SUZDRŽANIH glasova 
 
prihvatili Prijedlog i donijeli 
II. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice za 2014. po programima sa opisom 
programa. 

 
12.6. Prijedlog  I. Izmjene Programa javnih potreba u kulturi za 2014. 
godinu 
 
Vijećnici su sa 

 
10 glasova ZA 

 0 glasova PROTIV 
 6 SUZDRŽANIH glasova 
 
prihvatili Prijedlog i donijeli 
I. Izmjene Programa javnih potreba u kulturi Grada Crikvenice za 2014. godinu 
(tekst I. Izmjene Programa javnih potreba u kulturi za 2014. godinu KLASA:  
400-06/13-01/27, UR.BROJ: 2107/01-04/01-14-4 prileži Zapisniku i čini njegov 
sastavni dio) 
 

12.7. Prijedlog programa javnih poteba u  sportu i tehničkoj kulturi za 
2014. godinu 
 
Vijećnici su sa 

 
 10 glasova ZA 
 0 glasova PROTIV 
 6 SUZDRŽANIH glasova 
 
prihvatili Prijedlog i donijeli 
Program javnih potreba u sportu i tehničkoj kulturi za Grad Crikvenicu za 2014. 
godinu 
(tekst Programa javnih potreba u sportu i tehničkoj kulturi za Grad Crikvenicu za 
2014. godinu  KLASA: 400-06/13-01/27, UR.BROJ: 2107/01-04/01-14-5  prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

12.8. Prijedlog I. Izmjene Programa utroška spomeničke rente za 2014. 
godinu 
 
Vijećnici su sa 

 
 10 glasova ZA 
 0 glasova PROTIV 
 6 SUZDRŽANIH glasova 
 
prihvatili Prijedlog i donijeli 
I. Izmjene Programa utroška spomeničke rente za 2014. godinu 
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(tekst Programa utroška spomeničke rente  za 2014. godinu  KLASA: 400-06/13-
01/27, UR.BROJ: 2107/01-04/01-14-6  prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

12.9.Prijedlog I. Izmjene Programa utroška dijela boravišne pristojbe  
namijenjene poboljšanju boravka turista na području Grada Crikvenice 
za 2014. godinu 
 
Vijećnici su sa 

 
 10 glasova ZA 
 0 glas PROTIV 
 6 SUZDRŽANIH glasova 
 
prihvatili Prijedlog i donijeli 
I. Izmjene Programa utroška dijela boravišne pristojbe  namijenjene 
poboljšanju boravka turista na području Grada Crikvenice za 2014. godinu 
(tekst Programa utroška dijela boravišne pristojbe KLASA: 400-06/14-01/06, 
UR.BROJ: 2107/01-05/01-14-7  prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 
 12.10. Prijedlog programa održavanja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2014. godinu 
 

Vijećnici su sa 
 
 10 glasova ZA 
 0 glasova PROTIV 
 6 SUZDRŽANIH glasova 
 
prihvatili Prijedlog i donijeli 
Program održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2014. 
godinu 
(tekst Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2014. 
godinu KLASA: 363-01/14-01/420, UR.BROJ: 2107/01-06/03-14-1  prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 
 
 12.11. Prijedlog programa gradnje  objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2014. godinu 
 

Vijećnici su sa 
 
 10 glasova ZA 
 0 glasova PROTIV 
 6 SUZDRŽANIH glasova 
 
prihvatili Prijedlog i donijeli 
Program gradnje  objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2014. godinu 
(tekst Programa gradnje  objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2014. 
godinu KLASA: 363-01/14-01/419, UR.BROJ: 2107/01-06/03-14-1  prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 
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TOČKA 13. Prijedlog zaključka o sanaciji nastale štete u poplavi 
 

U ime predlagača (šest potpisanih vijećnika) Dino Manestar obrazložio je 

točku dnevnog reda uvrštenu u dnevni red po hitnom postupku. 

U raspravi su učestvovali gradonačelnik , Marina Baričević, Branko Kleković, 

Igor Posarić, Dino Manestar. 

Vijećnici su glasovali kako slijedi 
 
 6 glasova ZA 
 0 glasova PROTIV 
 9 SUZDRŽANIH glasova 
 

Predsjednik je utvrdio da Prijedlog zaključka o sanaciji nastale štete u poplavi  

nije prihvaćen. 

 

Dovršeno u 21,30 sati. 

 
Stručna referentica za pripremu sjednica  Predsjednik Gradskoga vijeća 
             Gradskog vijeća i arhivu   
        Dubravka Pobor    Lovorko Gržac, ing. 
 

 
 


